
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 20/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 20. 12. 2017, ob 14.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: R. Bevc, M. Grmovšek Levec, M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, D. Ratković, 
M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: B. Črnič, M. Gams, 
I. Falnoga, A. Fekonja, R. Gruden, T. Gosar. 
  
Na sejo je bil vabljen tudi B. Žefran, ki pa je svojo odsotnost opravičil. 
  
Vabljen gost: prof. dr. Jadran Lenarčič, direktor IJS 
  
  
1.         Sestanek z direktorjem 
  
Direktor se je odzval na naše vabilo in nam odgovoril na vprašanja, ki smo jih pripravili posebej zanj: 
  

1.       Kratka predstavitev finančnega stanja IJS ob koncu leta 2017 in načrtov za leto 2018. 

Kot vsako leto je tudi letos mesec dni pred koncem poslovnega leta težko napovedati, kakšen bo finančni 
zaključek poslovanja. Predvideva pa se, da bo bilanca instituta zaključena s pozitivno ničlo. Res je, da je 
denarja manj kot pred vladnimi varčevalnimi ukrepi, vendar večina odsekov pridobiva projekte na trgu in 
so pri tem tudi zelo uspešni. Problematični so trije odseki, ki pa že imajo izdelan načrt, kako pridobiti nove 
projekte in izboljšati finančno sliko poslovanja. Težje je pridobiti projekte za odseke, ki se pretežno 
ukvarjajo z osnovnimi raziskavami, ker če projekti niso razpisani, jih pač ni. 
Letos smo za raziskave prejeli nekaj več denarja kot lani, obljubljeno pa je, da ga bo v prihodnjem letu še 
nekaj več, vendar še vedno ne toliko kot pred finančno krizo. 
Direktor je povedal, da sta bila v letošnjem letu ustanovljena dva centra SRIP (strateška razvojno-
investicijska partnerstva), njun finančni učinek, predvsem posredni, pa bo po predvidevanjih zaznati šele 
po nekaj letih.   
V letošnjem letu je institut investiral v nakup zemljišča čez Gradaščico za postavitev Centra za nove 
tehnologije (CNT). Predvidoma bo investicija grajena z javno-zasebnim partnerstvom. 

  
2.       Koliko sta v resnici zasedena reaktor Brinje in Teslova, saj se nekateri odseki pritožujejo zaradi 

pomanjkanja prostora? Če je prostor na teh dveh lokacijah, bi se lahko nekateri odseki preselili 
in si s tem pridobili več prostora za boljše delovne pogoje. 

Lokacije poslovnih in raziskovalnih prostorov, tako na Brinju kot Teslovi ulici, so skoraj zapolnjene. Na 
Teslovi bodo imeli prostore predvsem odseki elektronike, saj so sedaj prostorsko na Jamovi cesti zelo 
omejeni. Za zemljo, ki je bila kupljena letos na novi lokaciji čez Gradaščico, se že pripravlja dokumentacija 
za gradnjo, tja naj bi se selili odseki, ki bodo vključeni v CNT. Kdaj točno se bo gradnja pričela, ta hip še ni 
moč napovedati, saj je vse odvisno tudi od tega, kako se bodo pridobivale finance, urejala dokumentacija 
ipd. 



 

 
  

3.       Stavba C: 

a) Nujna ureditev sanitarij. 
b) Po zamenjavi obeh vhodnih vrat pri okrepčevalnici in stranskih vhodnih vrat na JZ strani 
(nasproti glavne stavbe) je v stavbi dosti hladneje kot prej in so večje toplotne izgube. Pri 
okrepčevalnici se namreč dvojna vrata samodejno odpirajo hkrati (oba dela vrat), pri stranskem 
vhodu v stavbo pa ni več zaščitnega vetrolova, kot je bil včasih. Ali bi se dalo bolje urediti 
omenjene težave pri obeh vhodih? 

  
4.       Ima inštitut načrte, da bi postal dostopna in invalidom prijazna ustanova? Inštitut je javni 

zavod, v katerem se med drugim odvijajo javna predavanja in razstave. Seveda so na inštitutu 
tudi zaposleni invalidi. Dostop z vozičkom pa ni možen v vseh stavbah in predavalnicah ali pa 
samo čez stranska vrata. Na inštitutu prav tako ni prilagojenih stranišč za invalide. Predlagamo 
čimprejšnjo rešitev omenjenih težav. 

Točki 3 in 4 se navezujeta druga na drugo. Direktorju smo povedali, da imajo zaposleni kar nekaj pripomb 
na vzdrževanje stavb. Kljub temu, da so bile npr. v zgradbo C v letošnjem letu vložena precejšnja sredstva, 
so nekatera obnovitvena dela poslabšala življenjske pogoje bivanja zaposlenih in bi jih bilo potrebno 
popraviti. Prezrte so tudi potrebe oseb z ovirano gibljivostjo tako pri prenovi vhodov v stavbi C kot na 
splošno v drugih zgradbah na IJS. 
Direktor nam je svetoval, da vse pripombe v zvezi z izboljšavami v zgradbe pošljemo investicijski komisiji, 
ki jo vodi dr. L. Žlajpah in katere člani se redno sestajajo. Direktor je prepričan, da bo komisija skrbno 
preučila pripombe in jim določila visoko prioriteto, kar bomo nemudoma storili, saj se bo komisija sestala 
že januarja. 

  
5.       Zakaj tako občutno žagajo drevesa v parku inštituta? 

Direktor je povedal, da vsako leto, ko vrtnarji dendrologi režejo drevesa, prejme veliko pripomb, zakaj se 
drevesa tako močno obrezujejo. To delo opravljajo strokovnjaki, za katere meni, da ga opravijo kar najbolje 
in na to, koliko bodo drevesa obžagana ne more vplivati. Parki se vzdržujejo in drevesa žagajo po potrebi, 
tudi da ne bi bilo prišlo do nesreče, npr. s padajočimi suhimi vejami na mimoidoče. 

  
6.       Ali se obetajo kakšni novi parkirni prostori za zaposlene oz. kako ima inštitut namen reševati 

to problematiko? 

Gre za vprašanje, ki ga vsako leto postavljamo direktorju in na katerega prejmemo enak odgovor. Novih 
parkirnih prostorov zaenkrat ne bo. Z nakupom poslovnih prostorov na Teslovi smo tam sicer pridobili nekaj 
parkirišč, vendar njihovo število ne zadostuje potrebam. Četudi smo kupili zemljišče čez Gradaščico, tam 
ne moremo postaviti parkirnih prostorov za zaposlene, saj je med drugim vse povezano s financami, ki pa 
so omejene. Ko se bodo tam zgradili novi laboratoriji, bodo zaposleni tam imeli parkirne prostore. Za enkrat 
pa novih parkirnih prostorov ne bo. 

  
7.       Kako je z vračilom/izplačilom preveč/premalo izplačanih plač? 

Direktor je predlagal, da nam kadrovska služba poda odgovor na preveč ali premalo izplačane plače. 
Povedal pa je tudi, da se s pomočjo zunanjega partnerja pripravlja nova sistematizacija delovnih mest 



(nekateri zaposleni menijo, da so med seboj primerljiva delovna mesta zelo različno ovrednotena), pri 
kateri bodo pripombe lahko podali vsi, tudi sindikat. 

  
 

 
  
2.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 19/17, seje z dne 6. 12. 2017 
  
Po končanem sestanku z direktorjem smo potrdili točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 
19/17 prejšnje seje. 
  
3.         Tekoče zadeve 
  
a)         Direktorju se zahvaljujemo za odziv na vabilo in podane odgovore na vprašanja, ki so jih zastavili 
naši člani. Sprejeli smo tudi dva sklepa. 
  
Sklep 1:                Na podlagi direktorjevega predloga pod zgornjima podtočkama 3 in 4 smo sklenili, da 
nemudoma napišemo dopis komisiji za investicije, v katerem predlagamo izboljšave, na katere so nas 
opozorili naši zaposleni, nujno potrebne za boljše delovne pogoje zaposlenih. 
  
Sklep 2:                Sklenili smo, da bomo vodjo kadrovske službe povprašali za spisek oz. število oseb, ki so 
morale vračati preveč izplačane plače po sklepu Računskega sodišča in kako je z vračilom le-tega, saj je 
Vrhovno sodišče v nekaterih primerih določilo drugače. V kolikor ne dobimo ustreznega odgovora, se 
bomo pozanimali pri pravniku na SVIZ OO Ljubljane in okolice, kako ukrepati. 
  
 b)       Zaradi vsesplošnega nezadovoljstva s plačno politiko in v luči bližajočih se stavk, ki jih napovedujejo 
sindikati vsi po vrsti, smo na seji 6. 12. 2017 sklenili med člane razposlati anketo s spodaj navedenimi 
vprašanji. Odgovore članov pričakujemo 22. 12. 2017 do 12. ure. 
  

1)    Ali podpirate, da se plače visoko šolskih učiteljev in raziskovalcev izenačijo?         DA          NE 
2)    Ali je prav, da se plače raziskovalcev dvignejo toliko kot zdravnikom?                      DA          NE 
3)    Ali ste se pripravljeni udeležiti stavke raziskovalcev (fizično)?                                      DA          NE 
4)    Ali ste sicer pripravljeni podpreti stavko?                                                                              DA          NE 

  
Doslej smo prejeli komaj 5 odstotkov odgovorov vseh vprašanih od skupno 325 članov SVIZ/IJS. 
  
4.         Plačna pogajanja in raziskovalni zakon 
  
a)         Kot je znano, se plačna pogajanja počasi, a neuspešno zaključujejo, saj vlada in sindikati niso našli 
skupnega jezika, kako odpraviti anomalije javnih uslužbencev nad 26. razredom. J. Pungerčar pričakuje, 
da bo zato GO SVIZ najverjetneje sklical še eno sejo pred koncem leta. Problem pogajanj je tudi ta, da 
sindikati javnega sektorja niso usklajeni in drug za drugim napovedujejo začetek stavk z januarjem oz. 
februarjem naslednjega leta. 
  
b)        Predlog novega zakona o raziskovalno-razvojni dejavnosti je v javni obravnavi od 30. oktobra. Med 
drugim prinaša stabilno financiranje raziskovalne dejavnosti in predvideva dvig sredstev za raziskovalno-



razvojno dejavnost na 0,7 odstotka BDP v petih letih in na odstotek BDP v desetih letih, kakor so pojasnili 
na ministrstvu, vendar mu strokovna javnost v obliki, kot je zapisan, trenutno še precej nasprotuje. 
  
5.         Razno 
  
a)         Na kratko smo povzeli delo sindikata SVIZ/IJS v letu 2017. Ugotavljamo, da smo zastavljene cilje 
dosledno realizirali in jih tekoče izpolnjevali. 
  
b)        J. Pungerčar nas je spomnil, da je leto 2018 volilno leto. Ponovno se bodo volili sindikalni zaupniki, 
predsednik, člani IO SVIZ/IJS in NO SVIZ/IJS. Potrebno je razmisliti, kdo bo koga nadomestil v IO SVIZ/IJS, 
saj se je nekaj članov IO-ja predvsem zaradi upokojitev zapustilo Institut. Želimo pa si tudi pridobiti nove 
člane, saj se članstvo zaradi odhoda nekaterih aktivnih članov SVIZ/IJS zmanjšuje. Žal se mladi zelo težko 
vključijo v sindikalno organizacijo, nekateri ne vidijo smisla, ostali pa menijo, da bodo že drugi poskrbeli 
za njih. 
  
c)         Na voljo je še nekaj 4-urnih kart po znižani ceni za koriščenje Atlantisa (savna), zainteresirani člani 
jih prejmejo v sobi C46 pri sindikalni zaupnici. 
  
  
Seja je bila končana ob 15.45.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodil:     J. Pungerčar                                                                      Zapisnik pregledal:         J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 5. 1. 2018 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                               - vodstvu IJS 
  
  
 


